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Zápis z jednání Komise tuzemského rozvoje ČNS 
konaného dne 14.12.2011 v Plzni 

 

Účastníci 
Členové komise Martin Maršálek, Vladimír Pavlík, Tomáš Vaňourek, David Černý 
Omluveni  Vladimíra Voithová 

Usnášeníschopnost 

Jednání se účastní nadpoloviční většina členů komise, orgán je usnášeníschopný. 

Program jednání 

1 Základní otázky nohejbalu a koncepce sm ěřování nohejbalu 

Komise diskutovala stav, kdy nohejbal po 70 letech existence stále čeká na zodpovězení některých 
elementárních otázek. Např. dlouhodobě není zřejmé, zda se nohejbal bude ubírat cestou 
kolektivního sportovního odvětví soutěží družstev, nebo cestou jednorázových soutěží, kde se 
střetávají sestavy dvojic, trojic a jednotlivců. S tímto úzce souvisí také využívání venkovních hřišť, 
nebo naopak preferování tělocvičen, respektive hal. Dle názoru komise je velmi obtížné nohejbalové 
soutěže vést po dvou dnes takřka rovnocenných liniích (jednorázové soutěže jednotlivců, dvojic, 
trojic a dlouhodobé soutěže družstev), zejména v době, kdy výrazně ubylo finančních příjmů ČNS i 
funkcionářů v řídících strukturách. Orgány ČNS by měly zvážit výše uvedené a po demokratické 
diskusi s členskou základnou tuto problematiku koncepčně ošetřit tak, aby se koncentrovaly 
personální zajištění a finanční prostředky a tím se zvýšila konkurenceschopnost nohejbalu 
s ostatními sportovními odvětvími. Podobné otázky se nabízejí také v souvislosti s pravidlovou 
roztříštěností (uznání různých druhů hry z hlediska disciplín i počtu dopadů nebo naopak uznání 
dvou samostatných sportovních odvětví pod jednou zastřešující organizací – ČNS). Neméně důležité 
je také to, aby se členská základna s jednotlivými změnami ztotožnila.V současné době, dle názoru 
komise, se bohužel členská základna (především na úrovni nižších soutěží) velmi málo identifikuje 
s ČNS. Určitá apatie a nespokojenost nižších řídících článků může následně podkopat důvěru ČNS 
jako celku. 

Protože v rámci ČNS byl poslední ucelený koncepční materiál zpracován v roce 2007, má komise za 
to, že je nutné zpracovat koncepční plán na alespoň jedno volební období. Provedení analýzy, 
nejlépe ve spolupráci s odbornou tělovýchovnou institucí (FTVS apod.) a na jejím podkladě 
zpracovaný koncepční plán se komisi jeví jako zásadní nástroj pro chod ČNS jako celku a pro 
vytvoření sounáležitosti regionálních i republikových orgánů ČNS. 

2 Analýza pravidel 

Komise diskutovala potřebu poprvé v historii definovat a zejména podložit měřitelnými veličinami 
přínos, výhody a nevýhody jednotlivých druhů hry. Výsledky takového výzkumu mohou posloužit i 
jako podpůrný materiál pro jednání na půdě mezinárodní federace. Důležité pro případný výzkumný 
úkol je, aby byly striktně odděleny části, posuzované osobami z nohejbalového hnutí a osobami, 
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které nejsou spojeny s nohejbalem. Předpokládá se spolupráce s odbornou tělovýchovnou institucí 
(FTVS apod.). 

3 Komplexní řešení povinností oddíl ů 

Komise se znovu zabývala myšlenkou vytvoření komplexního řešení plnění různých povinností 
(daných předpisy ČNS). Neexistuje diferenciace členských oddílů ČNS podle toho, zda se podílí či 
nepodílí na řízení a dalších činnostech ČNS (výchova funkcionářů pro orgány ČNS a nižší články, 
výchova trenérů pro reprezentaci, výchova rozhodčích, pořádání jednorázových soutěží, výchova 
mládeže, ekonomický přínos pro ČNS…). Předložený návrh T.Vaňourka komise neschválila, 
zejména pro jeho složitost. Komise se neshodla ani na dalších dílčích návrzích a znovu odložila tuto 
problematiku na některé z dalších jednání. 

4 Návrh ocen ění zasloužilých funkcioná řů  

Pro příležitost ocenění zasloužilých funkcionářů v rámci oslav 40 let ČNS komise navrhuje na 
ocenění tyto žijící kandidáty (uvedené funkce jsou vztaženy k době výkonu činnosti): 

• Václav Hájek (České Budějovice, člen VV ČNS, předseda KNS Jihočeský) 

• Pavel Charypar (České Budějovice, člen VV ČNS, předseda ONS České Budějovice) 

• Ladislav Gaiger (Plzeň, člen VV ČNS, předseda KNS Západočeský) 

• Miroslav Wendler (Plzeň, člen VV KNS Západočeský) 

• Vlastimil Stehlík (Plzeň, člen VV ČNS, člen VV KNS Západočeský) 

• Václav Kovanda (Praha, člen VV ČNS) 

• Ladislav Kratochvíl (Praha, prezident ČNS, viceprezident IFTA) 

• Vladimír Mašát (Praha, prezident ČNS, viceprezident IFTA) 

• Lubor Chvalovský (Praha, prezident ČNS, viceprezident IFTA) 

• Miroslav Jakoubek (Praha, člen VV ČNS, předseda KNS Praha) 

• Pavel Kočiš (Osnice, člen DR ČNS, člen VV KNS Středočeský, předseda ONS Praha-západ) 

• Antonín Čermák (Nymburk, člen VV KNS Středočeský, předseda ONS Nymburk) 

• Petr Procházka (Mladá Boleslav, člen VV ČNS, předseda ONS Mladá Boleslav) 

• Miroslav Polák (Liberec, člen VV ČNS, člen VV KNS Severočeský, předseda ONS Liberec) 

• Jan Řehák (Ústí nad Labem, člen VV a DR ČNS, předseda KNS Severočeský) 

• Vladimír Hlavatý (Karlovy Vary, člen VV a DR ČNS, předseda ONS Karlovarský) 

• Josef Heřmánek (Náchod, předseda KNS Královehradecký, předseda ONS Náchod) 

• Antonín Stehlík (Brno, člen VV KNS Jihomoravský, předseda ONS Brno) 

• Jaroslav Hanák (Kroměříž, člen VV ČNS, předseda VV KNS Jihomoravský) 

• Aleš Opravil (Kroměříž, člen VV ČNS, předseda VV KNS Jihomoravský) 

• Pavel Wimmer (Ostrava, předseda VV KNS Severomoravský) 

 

 

Zapsal: Martin Maršálek v.r. Ověřil: členové komise 


